
WRM.0003.5.2024

Kalisz, 10.06.2024 roku 

Pan 
Maciej Antczak
Radny Miasta Kalisza

Szanowny Panie Radny,      

odpowiadając na Pana interpelację w sprawie oświetlenia w ciągu pieszym 

od ul. Kulisiewicza do ul. Korczak (przez schody do mostku), informuję, że w budżecie miasta 

są zabezpieczone środki na realizację pierwszego etapu przebudowy tego ciągu tj. odcinka 

od ul. Kulisiewicza do mostku na Krępicy. Został wyłoniony w postępowaniu przetargowym 

wykonawca i w najbliższym czasie zostanie podpisana umowa. 

W zakresie tej inwestycji nie jest przewidziane zamontowanie oświetlenia. Jednakże, mając 

na względzie poprawę poczucia bezpieczeństwa mieszkańców, jeśli tylko pojawią się 

możliwości finansowe, rozważymy możliwość realizacji wnioskowanej przez Pana inwestycji.

Łączę wyrazy szacunku

Prezydent Miasta Kalisza
     /…/

Krystian Kinastowski



Szanowny Panie Prezydencie,  

 

mieszkańcy os. Korczak zwracają uwagę na brak dostatecznego oświetlenia w Parku nad 

Krępicą co powoduje poczucie braku bezpieczeństwa, szczególnie wśród kobiet. Chciałbym 

zapytać, czy w ramach planowanych prac w Parku uwzględnione zostanie także 

zainstalowanie mocniejszego oświetlenia, głównie w ciągu pieszym od ul. Kulisiewicza do ul. 

Korczak (przez schody do mostku). 

 

Z poważaniem 

Maciej Antczak 

Radny Miasta Kalisza 

 


